

STYRELSEMÖTE

Söndag den 24 juni 2018, klockan 14.00. Gårdsplanen på Sofiehemsvägen 2-4.

1. Mötets öppnande

2. Närvaro och röstlängd

Närvarar gör Lilian Sahlin, Petter Danielsson, Bea Bosak, Hasan Ali Deeb och Emil Myrsell.

3. Val av mötesfunktionärer

Lilian för ordet, Emil för protokoll, och justerar gör Petter och Bea.

4. Genomgång av föregående protokoll

5. Fastställande av dagordning

6. Ekonomisk rapport

Vi har ca 29 000 kronor på kontot. Deklarationen är klar. Ett tusen visitkort har beställts och anlänt för ca 400 kr.

7. Medlemsrapport

Vi har 42 betalande medlemmar av totalt 74.

8. Verksamhetsrapport

Vi har haft en ganska intensiv första månad på säsongen med sex stycken juntor.

- a. 6 maj: Invigningen av Energiparken. Lilian, Agneta, Bea och Kalle ansvarade. Det kom mycket folk, säkert över 100 personer, så det blev rätt hektiskt. Vi måste bli bättre på att prata med folk om att bli medlemmar och aktivera sig.
- b. 15 maj: Skellefteå museum. Emil for själv med buss. Höll kort presentation om Cykeljuntan och vad vi sysslar med. Sedan cykelfix i och utanför museets verkstad. Det kom mycket folk och var mycket trevligt. Folk var intresserade och tyckte att det behövs en junta i Skellefteå också.
- c. 19 maj: IMÄI ordnar lördagsbufféer på Klossen på Ålidhem och undrade ifall vi ville hålla en junta. Emil och Marlene ansvarade. Det kom väldigt mycket folk, superfint väder och pannkakasbuffé lockade förstås också. Vi försökte hänvisa folk till grupper som sysslade med liknande problem, men det var ändå många som fick stå i kö.
- d. 21 maj: Junis höll cykelfixarkväll för barn på Språkgränd på Ålidhem och undrade om vi kunde hjälpa till. Petter och Emil ansvarade. Det kom en massa barn med trasiga cyklar.
- e. 3 juni: Parken Dungen vid Ålidhems centrum fyllde fyra år och vi höll junta där. Det blev en ganska lugn tillställning, vi kunde ägna tid åt alla som kom. Lilian och Emil ansvarade och fick smörgåstårta.
- f. 6 juni: Cykelfest och -parad i Vänortsparken. Petter och Emil ansvarade. Vi hann inte vara med i paraden. Det kom mycket folk. Juntan var lugn till en början, men efter ett omnämnande från scenen var det fler som upptäckte att vi fanns. Kul också att nätverka lite med andra cykelorganisationer.

9. Lokalfrågan och Miljöskjutsen

Ganska oförändrat läge. Emil återupprättar kontakt med Bostaden.

10. Att ta betalt

Vi får väldigt många förfrågningar om att ställa upp med juntor vid olika arrangemang. När ska vi be om betalt och hur mycket är rimligt? Ska vi ha en standardiserad prissättning eller tar vi beslut från gång till gång? Vi tar bara betalt av de som kan betala, dvs större organisationer, kommun etc. De inkomsterna är bara ett sätt att få in lite extra pengar. Det som ska styra vad vi gör är vårt eget intresse och tid/ork. Vi tar fortsatt beslut om pris från gång till gång, men upprättar kanske i framtiden en schablon att utgå ifrån.

11. Verksamhetsplanering

- a. Hamnmagasinet: Vi har fått fråga om att hålla vid fyra tillfällen i sommar. 11 och 12 juli kan Petter kanske, 1 och 2 augusti kan Emil säkert.
- b. Gluntenfestivalen 11 augusti: Traditionsenligen. Datumet är preliminärt. Emil och Petter skulle kunna hålla junta då.
- c. Cykelställetinviqning 25 augusti: Det är osäkert huruvida vi kan vara med.
- d. Civitas-forum 19-21 september: Samma som ovan.

12. Nästa möte och val av sammankallare

Nästa möte blir under vecka 32–33. Lilian väljs till sammankallare.

13. Mötets avslutande

Protokollförare Emil Myrsell

Mötesordförande Lilian Sahlin

Justerare Bea Bosak

Justerare Petter Danielsson